



|                      |                 |            |
|----------------------|-----------------|------------|
| <b>Møtereferat</b>   | <b>Utstedt:</b> | 27.04.2023 |
| Styremøte            |                 |            |
| <b>Ledet av</b> AV   | <b>Sted:</b>    | Teams      |
| <b>Referent:</b> MHT | <b>Dato:</b>    | 19.04.2023 |

| <b>Til stede</b>   | <b>Meldt forfall:</b> |
|--|-----------------------|
| Anne Veland (AV) – President<br>Steven Jones (SJ) – Visepresident<br>Maria Myrland (MM) – Styremedlem<br>Pia Egemark (PE) – Styremedlem<br>Fred Fredriksen (FF) – Styremedlem<br>Katrine Lie Strandos (KLS) – Styremedlem<br>Cathrin Møllerop (CM) – 1. varamedlem<br>Kine Gundersen (KG) – 2. varamedlem<br>Line-Louise Wangsvik (LLW) – Stambokfører<br>Marte Helene Tøfte (MHT) – Vikarierende forbundssekretær |                       |

| <b>Saksnr.</b> | <b>Tekst</b>   |
|----------------|--|
|                | Møtet åpnet kl. 17.00.   |
| <b>02-23</b>   | <b>Min Katt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>De nye skjemaene som ble presentert på GF er nå implementert i Min Katt. Klart for å skrive ut diplomer i menyprogrammet (skrive ut alle, pr kategori etc.)</li></ul>  |
| <b>03-23</b>   | <b>SWS-23, orientering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>506 påmeldt, det kunne vært ønsket bedre oppslutning blant norske utstillere.</li><li>Styremedlemmer bidrar med å lede sekreteriat, fungere som hallsjef og håndtering av dommerne.</li><li>Arrangementet har 10 dommere.</li><li>Budsjett er mottatt etter forrige styremøte.</li></ul>  |
| <b>04-23</b>   | <b>WWS-24, orientering</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Animonde sponser WWS, noe som gir betydelige sponsorinntekter samt 850 m skjørt til å pynte burene. Kontrakt skal undertegnes.</li><li>Preliminært budsjett er laget.</li><li>Det skal tegnet utkast til burplan for å få oversikt over hvor mye plass som er tilgjengelig for stands. Scenen blir 30 x 5 m.</li><li>Det inviteres til teamsmøte med klubbene.</li><li>Det avventes med å be klubbene om å bidra med dommernominasjon til sommeren, dato for dette er satt til 1. juli.</li></ul> |



|                 |   |
|-----------------|---|
|                 | <ul style="list-style-type: none"><li>• Klubbene inviteres igjen til å nominere personer til oppgaver ved WWS. Organisasjonskartet sendes ut på nytt uten navn, slik at oppgaver som skal fylles kommer godt frem. Dato for møte: 31. mai.</li></ul>  |
| <b>06-23</b>    | <b>Aristokatt</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Styret har mottatt innspill vedrørende tilbud om papirutgave. Dette må eventuelt opp til vurdering på neste GF. GF vedtok å gå over til digital utgave med umiddelbar virkning.</li></ul>   |
| <b>08-23</b>    | <b>Flytting av NRRs kontorer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Er gjennomført. Flytting er meldt. Skjemaer må oppdateres med ny adresse.</li><li>• Kontorets nye adresse er Svenskegata 2, 1776 Halden.</li></ul>   |
| <b>09-23</b>    | <b>Utpeke medlemmer til AR/HU og UK</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Invitasjoner som ikke er sendt sendes ut snarest.</li></ul>   |
| <b>11-23</b>    | <b>NRRs Burpool – arbeidsgruppe for å utrede fremtiden</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Det utarbeides et skriv for hvordan arbeidet med utredninger rundt muligheter er tenkt gjennomført. Dette sendes ut i uke 18.</li><li>• Møte på Teams med alle klubber.</li><li>• Ikke alle klubber kan representeres i arbeidsgruppen med egen representant! Et fokuspunkt på første møte blir derfor: Bli enige om hvordan representasjon deles opp og sørge for at alle klubber blir tatt hensyn til. F.eks. øst, vest, midt og nord.</li><li>• Skal jobbe frem mot neste GF.</li></ul> |
| <b>13-23</b>    | <b>MVA-refusjon</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Styret utarbeider tekst og sender ut informasjon til klubbene snarest.</li><li>• Frist for klubbene til å sende inn til NRR 1. juli, NRR må sende videre 1. september, utbetaling i desember.</li></ul>   |
| <b>Økonomi</b>  | <ul style="list-style-type: none"><li>• Avtale med gammelt regnskapskontor er sagt opp. Ny samarbeidspartner er sett ut, avtale skal tegnes. Alt blir digitalisert med ny avtale, noe som gir bedre effektivitet og brukervennlighet. NRR eier softwarelisensen.</li><li>• Bytter over 1. juli, data fra første halvår importeres over fra første halvår.</li><li>• Annonsen på Finn stoppes når kontrakten utløper etter 6 mnd. Kan eventuelt settes i gang igjen senere.</li></ul>  |
| <b>DK-saker</b> | <b>DK 04-23</b> <p>Styret vedtar DKs innstilling</p> <b>DK 05-23</b> <p>Styret justerer fra foreslåtte 12 mnd til 6 mnd, med vedtar ellers DKs innstilling. Justert grunnet første gangs brudd.</p> <b>DK 06-23</b> <p>Styret justerer fra foreslåtte stamtavle klasse 2 til klasse 3. Spesifiseres at dette vedtaket gjelder fra og med vedtaksdato, ikke tilbakevirkende kraft. Vedtar ellers DKs innstilling.</p>  |



|                  |   |
|------------------|---|
| <b>Eventuelt</b> | <p><b>Assistentopplæring</b><br/>Utkast er skrevet med tekst og bilder. Tekst gjeldende assistentleder gjenstår fremdeles.. Resultatet av arbeidet presenteres etter SWS.</p> <p><b>Fra kontoret, stamtavle klasse 3</b><br/>Styret vedtar å tildele kullet stamtavle klasse 3.</p> <p><b>Huskattutvalget</b><br/>Huskattutvalget har sendt forslag om endring av lovverk til LK. Slike forslag må sendes inn som ferdig forslag til GF.</p> <p><b>FIFes GF 2023</b><br/>Styret har besluttet at NRR sender stambokfører til FIFes GF for å jobbe for NRR som referent og lære om organisasjonen.</p> <p><b>NHO</b><br/>Styret vedtar i henhold til GL §26 H å melde NRR inn i NHO for å sikre at både arbeidsgiver og arbeidstaker ivaretas, samt at kontinuitet sikres også ved bytte av styresammensetning.</p> <p><b>Mattilsynet</b><br/>Det er opprettet dialog med Mattilsynet og utformingen av et samarbeid er i gang. Det har vært avholdt møter mellom Mattilsynet og NRRs president. Det vil bli samarbeidet om en holdningskampanje, der Mattilsynet, NRR og Dyrebeskyttelsen er involvert.</p> |
|------------------|---|

### Rapporter fra komiteer

|       |                 |
|-------|-----------------|
| AR/HU | Ikke mottatt    |
| UK    | Mottatt         |
| LK    | Løpende kontakt |
| DK    | Mottatt         |

### Kommende styremøter:

16.05 (teams), 21.06 (fysisk), 16.08 (teams), 13.09 (teams), 11.10 (fysisk), 08.11 (teams), 06.12 (teams)

|                            |                               |                                   |                                     |
|----------------------------|-------------------------------|-----------------------------------|-------------------------------------|
| Anne Veland<br>President   | Steven Jones<br>Visepresident | Fred Fredriksen<br>Styremedlem    | Katrine Lie Strandos<br>Styremedlem |
| Pia Egemark<br>Styremedlem | Maria Myrland<br>Styremedlem  | Cathrin Møllerop<br>1. varamedlem | Kine Gundersen<br>2. varamedlem     |